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Protokół  IX  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 26 sierpnia 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu wygłasza sentencję: 

Otwieram IX Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  26 sierpnia 2019 r. 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,  kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 

naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa Powiatowego. 

Witam  przedstawicieli prasy, radia i telewizji. Witam wszystkich pozostałych uczestników 

Sesji. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń – Samołyk. 

Szanowni  Państwo: 

Projekty uchwał głosować będziemy imiennie  z użyciem tabletów.  

Stwierdza , ze w Sesji uczestniczy  16 radnych. 

Przedstawię proponowany porządek  obrad. 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, informacji o 

kształtowaniu się      Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego SPZZOZ w Nowej Dębie za I półrocze 2019 roku. 

  7. Informacja dyrektorów szkół o przygotowaniu placówek oświatowych i wychowawczych 

do roku szkolnego 2019/2020. 

   8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Tarnobrzeski nieruchomości 

położonych w Chmielowie zajętych pod pas drogowy drogi powiatowej 

b) w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia  zadania publicznego 

c) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości gruntowych, 

niezabudowanych  od Gminy Baranów Sandomierski 
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d) w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego do wystawienia  

weksla in blanco 

 e)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad ?. 

Informuje, że od Zarządu Powiatu wpłynęło pismo w sprawie  zmian w porządku obrad, które 

odczytała: 

 

        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o  zmianę w      porządku obrad  IX Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  26 sierpnia 2019 r. 

 

1. W punkcie „6” Podjęcie uchwał w sprawach: 

Litera „e”  zmiana uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 

r.-   z autopoprawką 

Litera „f”  wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od 

Gminy Nowa Dęba  

Litera „g”  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 

2020 zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska 

w Nowej Dębie”. 

Litera „h zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 

2020 zadania pn. „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R 

relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości Żupawa (etap I) w km 

2+639,7 – 3+000 

Litera „i”  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 

2020 zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2401R relacji 

Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki w km 

12+944 – 13+197,5 oraz 13+208 –  13+536”. 
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Przegłosujemy przedstawiony  porządek obrad wraz ze zmianami  wniesionymi przez Zarząd 

Powiatu.    

Kto „za” 16. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 

p.4 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu ?. Uwag nie było. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za” 16. 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 Radnych. Protokół został przyjęty 

Przewodnicząca Rady podpisuje protokół 

p.  5. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. 

Sekretarz Powiatu przedstawia informacje: 

Informacja na sesję Rady Powiatu w dniu- 26.08.2019 r. 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu 18 czerwca Zarząd Powiatu łącznie z 

dzisiejszym odbył  5 posiedzeń. 

Podczas posiedzenia w dniu 25 czerwca dokonano zmian w budżecie Powiatu. Ustalono plan 

remontów  w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat. 

W dniu 1 lipca  podjęto uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Sprawa dotyczyła nauczyciela jęz. angielskiego w ZS Nr 2 w Nowej Dębie. 

Podczas posiedzenia w dniu 12 lipca br. powołano na stanowisko pełniącego  obowiązki  

dyrektora  SPZ ZOZ w Nowej Dębie  Panią  Wiesławę  Barzycką. 

Przyjęto informację o stanie naboru uczniów do klas I w roku szkolnym 2019/2020. 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2019 r. 

Zatwierdzono wyniki przetargu  na inwestycje drogowe: 
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- „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w miejscowości 

Krawce”. 

-„ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1119R Durdy – Marki – Józefów w miejscowości 

Marki w km 4 + 459,5 – 5 + 035,3. 

     Podjęto uchwałę w sprawie przekazania mienia Powiatu ( samochód FORD Transit dla      

            Komendy   Miejskiej PSP) 

    Zaopiniowano projekt „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Gorzyce na lata 2019  – 

2022 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2024. 

Uchwalono  stanowisko Zarządu Powiatu w sprawie  perspektywy  dla  drogi krajowej Nr 

9. 

   Na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 19 sierpnia  dokonano zmian w budżecie Powiatu 

na 2019 r. 

Przyjęto projekty uchwał Rady Powiatu, które są w porządku dzisiejszej Sesji                                          

 Przyjęto informację  o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, 

informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz  informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego SPZ ZOZ w Nowej Dębie za I półrocze 2019 

r.        

 Wyrażono  zgodę na przystąpienie PCPR jako partnera Regionalnego Ośrodka 

Polityki Społecznej do złożenia wniosku projektowego dot. Integracji społecznej.                                                                                                         

 

Podjęto uchwałę   w sprawie zmian w Regulaminie pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd”. 

Zatwierdzono  wyniki otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych na realizację 

zadań publicznych Powiatu. 

Podczas dzisiejszego posiedzenia Zarządu Powiatu przyjęto  autopoprawkę do projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany  budżetu i  projekty uchwał  w ramach rozszerzenia 

porządku obrad Sesji. 

Zadania  inwestycyjne i remontowe. 

Gmina Baranów Sandomierski 

1.  W oparciu  o złożony w 14.09.2018 r. wniosek o dofinansowanie zadania: „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1119R Durdy – Marki – Józefów w miejscowości Marki w km 

4+459,5 – 5+035,3” w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 
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Drogowej na lata 2016-2019 w dniu 20.08.2019 r. podpisano umowę z Wojewodą 

Podkarpackim o dofinansowaniu w 2019 roku. zadania w kwocie  296 568,00 zł.       

Po przeprowadzeniu postępowania przetargowego w dn. 24.07.2019 r. podpisano umowę z 

wykonawcą zadania konsorcjum firm: PBI Infrastruktura S.A, 23-200 Kraśnik ul Kolejowa 

10a i PBI WMB Sp. z o.o. 27-600 Sandomierz ulica Błonie 8 na kwotę 589 692,25 zł z 

terminem realizacji do 22.10.2019 r. 

W dniu 25.07.2019 r. podpisano umowę na pełnienie funkcji Inspektora Nadzoru 

Inwestorskiego z  Panem Wojciechem Drysiem  prowadzącym działalność gospodarczą pn:  

Wojciech Dryś  Obsługa Inwestycji Drogowych za kwotę  3 444,00 zł. 

W dniu 26.07.2019 r.  przekazano wykonawcy plac budowy. 

W ramach zadania  planuje się przebudowę  nawierzchni jezdni na odcinku 0.576 km, budowę 

chodnika i zjazdów oraz przebudowę elementów odwonienia drogi. 

 

2. Przebudowa drogi powiatowej nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska 

w zakresie budowy chodnika od remizy OSP do Domu Ludowego w miejscowości 

Dąbrowica – etap V 

Wartość zadania: 130 749,00 zł 

Zadanie odebrane w dniu: 23.07.2019 r. i rozliczone. 

 

3. Przebudowa drogi powiatowej  nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola 

Baranowska w zakresie budowy chodnika w miejscowości Kaczaki – etap IV 

Wartość zadania: 66 813,60 zł 

Termin wykonania: zadanie odebrane w dniu: 23.07.2019 r. i rozliczone. 

Gmina Gorzyce 

Jak informowaliśmy na poprzedniej sesji w Gminie Gorzyce zamówiono 3 zadania: 

1. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092 relacji Trześń- Furmany w zakresie budowy 

chodnika  na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap II 

2.  Przebudowa drogi  powiatowej Nr 1092R relacji Trześń – Furmany w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Trześń od skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1090 do 

skrzyżowania z droga gmninną d. ewid nr 719/2 etap I 
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3. 3. Przebudowa skrzyżowania  dróg powiatowych Nr 1090R i 1092R w miejscowości 

Trześń.  Jeden wykonawca Łukasz Marut  Bruk Mar, Cisów Las. Termin wykonania  30 

.09. 2019 r. 

Gmina Grębów 

1. Po przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia w dniu 24 lipca 2019 r  

podpisano umowę z wykonawcą  zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji 

Grębów – Stany w miejscowości Krawce” konsorcjum firm: PBI Infrastruktura S.A., 23-

200 Kraśnik, ul Kolejowa 10a i PBI WMB Sp. z o.o. 27-600 Sandomierz ulica Błonie 8 na 

kwotę 1 119 241,10 zł  z terminem realizacji do 15.10.2019 r. 

W dniu 25.07.2019 r podpisano umowę na pełnienie funkcji Inspektora Nadzoru 

Inwestorskiego z Panią Benitą Kotulską prowadzącą działalność gospodarczą pn.: Usługi 

Projektowo – Budowlane PRO-DROG-Benita Kotulska za kwotę 4 920,00 zł. W dniu 

26.07.2019 r. przekazano wykonawcy plac budowy. Zadanie realizowane z udziałem 

dofinansowania w wysokości 50 % wartości inwestycji  Nadleśnictwem Nowa Dęba.  

W ramach zadania przewiduje się wykonanie warstwy asfaltowej wyrównawczej i ścieralnej, 

poboczy i odwodnienia na odcinku 2,7 km drogi. 

 2.    W dniu 07.08.2019 r. podpisano umowę z Województwem Podkarpackim o dotację w 

kwocie 40 000,00 zł i Podkarpackim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w kwocie 

50 000,00 zł na realizację zadania pn.: „Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie (Pałac Dolańskich) – etap 

I”. 

Po przeprowadzeniu postępowania przetargowego w dn. 26.07.2019 r. podpisano umowę z 

wykonawcą zadania Panem Józefem Bajkiem prowadzącym działalność gospodarczą pn:  

Zakład Remontowo – Budowlany Józef Bajek na kwotę 589 692,25 zł  z terminem realizacji 

do 17.10.2019 r. 

W dniu 29.07.2019 r podpisano umowę na pełnienie funkcji Inspektora Nadzoru      

Inwestorskiego z Panem Zbigniewem Konopką prowadzącym działalność gospodarczą pn.:  

Zakład Usług Budowlanych  KONZBUD  Zbigniew Konopka za kwotę 2 450,00 zł. 

W dniu 31.07.2019 r.  przekazano wykonawcy plac budowy. 

W ramach zadania  planuje się wykonanie I etapu prac konserwatorskich przy zewnętrznej 

klatce schodowej  w zakresie  remontu fundamentów i arkadowych ścian przyziemia schodów. 
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Zadania realizowane przez Gminę Grębów w ramach porozumienia o powierzeniu 

Gminie zadań drogowych należących do właściwości Powiatu. 

 

3. Przebudowa drogi powiatowej nr 1090R relacji Trześń – Grębów w zakresie budowy 

ścieżki pieszo – rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i Grębów – etap VII 

Wartość zadania: 98 000,00 zł 

Termin wykonania: 31.07.2019 r. 

Zadanie po odbiorze. 

 

4. Przebudowa drogi powiatowej nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie budowy 

chodnika pomiędzy istniejącymi chodnikami w miejscowości Grębów i Nowy Grębów – 

etap V 

Wartość zadania: 98 000,00 zł 

Zadanie po odbiorze. 

 

5. Przebudowa drogi powiatowej nr 1115R relacji Grębów – Wydrza – Krawce w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Wydrza od skrzyżowania z drogą powiatową 

Nr 1116R w kierunku miejscowości Krawce – etap II 

Wartość zadania: 107 010,00 zł 

Zadanie po odbiorze.  

Gmina Nowa Dęba 

1.Przebudowa drogi powiatowej nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska 

w zakresie budowy chodnika od drogi krajowej nr 9 do istniejącego chodnika w 

miejscowości Rozalin – etap VIII 

Wartość zadania: 122 938,50 zł 

Zadanie odebrane w dniu: 19.07.2019 r. i rozliczone. 

 

2. Przebudowa zatok postojowych przy drodze Nr 1128R ul. Jana Pawła II w Nowej 

Dębie – etap III 

Wartość zadania: 57 687,00 zł 

Zadanie odebrane w dniu: 02.08.2019 r. 

 

4. Budowa deptaka pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 1112R dojazd do stacji 

kolejowej Chmielów – etap  III. Zadanie jest po przetargu z terminem wykonania na 
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30 września br. Wykonawca tak jak w przypadku zadań na terenie Gminy Gorzyce 

Łukasz Marut , Bruk Mar , Cisów Las. 

 W dniu 19.06.2019 r. po przeprowadzeniu procedury przetargowej na realizację zadania: 

„Modernizacja pomieszczeń Starostwa Powiatowego – budowa przyłącza wodociągowego 

i wewnętrznej instalacji hydrantowej” podpisano umowę z wykonawcą Przedsiębiorstwo 

Budowlano Usługowe „Bud-Instal” Zygmunt Grzegolec; 26-001 Masłów Pierwszy, ul. 

Podklonówka 78 na kwotę 123 865,91 zł  z terminem realizacji 11.09.2019r.  

W dniu  19.06.2019 r. podpisano umowę o pełnienie nadzoru inwestorskiego nad realizacją 

przedmiotowego zadania z Pracownią Projektową INSTAL CAD mgr inż. Piotr Zieliński – 

na  kwotę - 2 337,00 zł; 

W dniu 21.06.2019 r. dokonano  przekazania wykonawcy placu budowy. Zadanie na etapie 

realizacji. 

Pan radny Marian Grzegorzek wystąpił z informacją  o szansie na pozyskanie środków na drogi 

w całym kraju. Po rozmowie z posłem Weberem  jest możliwość uzyskania wsparcia na 

przedsięwzięcia drogowego na skalę krajową i uzyskania m.in. na teren Gorzyc, droga Wrzawy 

-Skowierzyn dopłat do dróg gminnych w  wysokości 70 % z wykorzystaniem udziału własnego  

tylko 30% . 

Z pytaniem  odnośnie informacji zarządu wystąpił radny Tadeusz Rękas. Czy będą zgłaszane 

straty w przypadku lokalnych podtopień po ulewnych deszczach w miesiącu maju? Pytanie 

odnośnie kandydatury na Dyrektora SPZ ZOZ w Nowej Dębie. Jaki jest ostateczny wkład 

Powiatu na budowę drogi  Krawce-Stany. Szczegółowych odpowiedzi  na wszystkie pytania 

udzielił Starosta Jerzy Sudoł . 

 

p. 5. Interpelacje radnych.  

 W okresie od ostatniej sesji nowych interpelacji nie było. 

Nie zgłoszono nowych interpelacji. 

p.6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, informacji o 

kształtowaniu się      Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego SPZZOZ w Nowej Dębie za I półrocze 2019 roku. – 

Przewodnicząca poinformowała radnych, że informacja została doręczona nie przeprowadza 

się dyskusji. 
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p.7. Informacja dyrektorów szkół o przygotowaniu placówek oświatowych i 

wychowawczych do roku szkolnego 2019/2020.   

Szczegółowych informacji udzielili :   

- Dyrektor ZS w Gorzycach  Pan Krzysztof Komórkiewicz . 

  

Dane w ZS w Gorzycach przedstawiają się następująco: 

Kadra pedagogiczna w Zespole Szkół w Gorzycach wynosi 63 – nauczycieli, w tym: 50 

zatrudnionych przez szkołę, 7- dochodzących, 2 – emerytów, 7 – zatrudnionych przez Urząd 

Pracy. Są również wakaty: nauczyciel wspomagający oraz nauczyciel przedmiotów 

zawodowych informatycznych – jesteśmy w trakcie poszukiwań nauczycieli z odpowiednimi 

kwalifikacjami. W poprzednim roku szkolnym pracowało w Zespole Szkół w Gorzycach 59 

nauczycieli. 

Kadra niepedagogiczna to 9,5 etatu, utrzymuje się na poziomie roku poprzedniego – nie jest to 

ilość wystarczająca dlatego posiłkujemy się Urzędem Pracy. 

W szkołach dla młodzieży od września 2019r. będzie uczyło się 420 uczniów, o 78 więcej niż 
w roku poprzednim, a w klasach pierwszych będzie uczyło się 170 uczniów. 

Szkoła zakończyła 2 projekty z wykorzystaniem funduszy zewnętrznych w ramach programu 

międzynarodowej wymiany młodzieży Erasmus. Wraz ze Wschodnim Sojuszem 

Motoryzacyjnym jesteśmy w trakcie realizacji projektu o nazwie: Podkarpacka Akademia 

Motoryzacji – Szkolnictwo Zawodowe. 

Rozbudowano internat z 82 do 105 miejsc. W Centrum Kształcenia Praktycznego zakończono 

pierwszy etap wymiany elektryki, ułożono chodnik przy drodze do orlika zwiększający 

bezpieczeństwo młodzieży oraz wymieniono część boazerii w głównym budynku szkoły – 

zgodnie z zaleceniami Straży Pożarnej. 

-  Dyrektor ZS Nr 2 w Nowej Dębie Pani  Iwona Strojek. 
Dane w ZS Nr 2 przedstawiają się następująco: 

  1. Nowe kierunki kształcenia. 
technik automatyk 

2. Zatrudnienie: 
 

 

-  wg stanu na 1 września 2019 r. : 
 

 Ilość osób Ilość etatów 

Kadra pedagogiczna 38 35,45 

Kadra niepedagogiczna 8 7,63 
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3. Baza oświatowa na dzień 1 września 2019 r. : 
 

-  wg stanu na 1 września 2019 r. : 
 

Szkoły: 

 

Ilość oddziałów Ilość uczniów 

Szkoły młodzieżowe 16 357 

Szkoły dla dorosłych 1 22 

Kursy kwalifikacyjne 1 24 

Razem: 18 403 

 

-  wg stanu na 30 września 2018 r. – System Informacji Oświatowej: 
 

Szkoły: 

 

Ilość oddziałów Ilość uczniów 

Szkoły młodzieżowe 13 311 

Szkoły dla dorosłych 2 47 

Kursy kwalifikacyjne 2 43 

Razem: 17 401 

 

4. Nabór 2019/2020: 
 

Typ szkoły 

 

Ilość oddziałów Ilość uczniów 

Technikum 4 109 

BS-I  2 29 

LO dla Dorosłych 0 0 

Razem: 6 138 
 

5. Realizowane (zrealizowane ostatnio) projekty (wartość, główne założenia, stopień 
realizacji). 

- Szkoła od 01 lipca 2018 r. realizuje projekt ERASMUS + Pt. Europejskie praktyki – nowe 

umiejętności o łącznej wartości  149 499 EUR. Główne założenia projektu- odbycie staży przez  

uczniów w zagranicznych przedsiębiorstwach ( Włochy, Niemcy, Hiszpania).  

- Od 1 września br. Zespół Szkół nr 2 w Nowej Dębie będzie Partnerem w projekcie 

,,Podkarpacka Akademia Motoryzacji - Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe” w ramach 

działania9.4 Poprawa jakości kształcenia zawodowego Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020.  

Wnioskodawcą  projektu jest Wschodni Sojusz Motoryzacyjny. Projekt zakłada  

6. Stan obiektów szkolnych - zakres ostatnio przeprowadzonych prac remontowych. 

 

- Wymiana płytek podłogowych  na korytarzu II piętra. 

- Wymiana 5 sztuk drzwi do sal lekcyjnych na korytarzu I piętra. 

- Szpachlowanie i malowanie ubytków na ścianach i suficie korytarzy szkolnych. 

- Usuniecie zabrudzeń z części ścian elewacji zewnętrznej budynku szkoły.  
 

 

7. Warunki bhp, monitoring. 

Szkoła wyposażona jest w system monitoringu składający się z 8 kamer umieszczonych  na   

korytarzach szkoły i na zewnątrz budynku oraz 7 kamer w szatni uczniowskiej.  



 

11 

 

Podczas przerwy wakacyjnej zainstalowano nowy monitoring na budynku warsztatów 

szkolnych – 3 kamery z rejestratorem. Przed rozpoczęciem roku szkolnego komisja ds. 

przeglądów warunków nauki i pracy z udziałem społecznego inspektora pracy dokona 

przeglądu obiektu pod kątem BHP i ppoż. 
 

8. Powiatowy Program Wyrównywania Szans Edukacyjnych dla młodzieży 

uczęszczającej do szkół ponadgimnazjalnych (ilość osób, które skorzystało z programu w roku 

szkolnym 2017/2018 oraz na jaką kwotę). 
 

Z Powiatowego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych dla młodzieży uczęszczającej 

do szkół Ponadgimnazjalnych w Zespole Szkół nr 2 w Nowej Dębie skorzystało średnio 

miesięcznie – 53 osób. Łączna kwota wydatkowanych środków na ten cel wynosi:  9 728,00  

 

- Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie  Pan Janusz 

Galiniak 

Dane przedstawiają się następująco: liczba uczniów : w Szkole Podstawowej -  24 , 

Branżowej Szkole I Stopnia  - 32, Szkole Przysposabiającej do Pracy - 18, DPS – 4 uczniów 

• liczba uczniów na Wczesne Wspomaganie 40 +10 ( za zgodą Zarządu) 

• zatrudnienie kadry niepedagogicznej pozostało na tym samym poziomie 

• ze względu na wzrost liczby dzieci na WW zatrudniono logopedę na 1/2 etatu 

• w okresie wakacyjnym przeprowadzono następujące prace remontowe:    

1.      Remont klasopracowni gastronomicznej - położenie płytek na ścianie oraz zamontowanie   

zlewu – dostosowanie do wymogów OKE.  

 2.      Remont części dachu na sali gimnastycznej – pokrycie papą ½ powierzchni budynku. 

3.      Remont części dachu nad salą nr 3 – uzupełnienie braków pokrycia dachowego. 

4.      Remont przepompowni – pokrycie dachu, prace tynkarskie. 

5.      Remont cokolików z płytek gresowych i malowanie ubytków lamperii korytarza 

szkolnego. 

6.      Malowanie sypialni, korytarza, pomieszczeń bloku żywieniowego, wc, łazienki  

w internacie oraz 2 pomieszczeń biurowych w szkole. 

7.      Remont schodów wejściowych do szkoły. 

8.      Utwardzenie parkingu przed szkołą. 

9.      Wymiana kuchni gazowej – stołówka szkolna. 

10.  Malowanie części ścian sali gimnastycznej w związku z likwidacją zacieków. 

• zatrudnione zostały 3 osoby w ramach robót publicznych  jako pomoce nauczyciela za 

zgodą Zarządu. 

• SOSW jest w odpowiednio przygotowany do rozpoczęcia roku szkolnego 2019/2020 
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-  Dyrektor ZS Nr 1 w Nowej Dębie Pan Robert Suska.  

 

Dane w ZS Nr 1 przedstawiają się następująco:   

ZS NR1 liczy obecnie 3 klasy - dwie pierwsze (jedna po gimnazjum druga po szkole 

podstawowej), oraz jedna trzecia 

1A - politechniczno-ogólna-20 uczniów 

1B - ogólna - 12 uczniów 

3A - ogólna - 8 uczniów 

 Informacja na temat remontów przeprowadzonych w okresie wakacji w ZS Nr1 w Nowej 

Dębie 

- remont pokrycia dachu na przejściu do hali sportowej oraz odnowienie elewacji na tym 

odcinku 

- remont pomieszczeń sekretariatu, gabinetu dyrektora( malowanie, szpachlowanie, parapety, 

rolety, panele podłogowe) 

- pomalowanie łazienki na parterze 

- położenie listew w trzech salach 

Wszystkie prace wykonano zgodnie z zaleceniami sanepidu oraz inspektora dozoru 

technicznego. 

Prace zostaną zakończone do 30.08.2019r. 

Pozostałe prace przewidywane są na 2020r. 

 

Szkoły są przygotowane i gotowe na rozpoczęcie nowego roku szkolnego 2019/2020. 

Przewodnicząca Rady udzieliła  głosu radnemu Tadeuszowi Rękasowi w/w sprawie  

 Radny  mówi o podanych tylko informacjach statystycznych. Jego pytanie brzmi ; Jak 

wygląda sytuacja zmianowości w szkołach, w jakim trybie? Jaka będzie sytuacja finansowa 

szkół i jak to się będzie przekładało na funkcjonowanie?. Pani Przewodnicząca 

poinformowała o dobrym stanie szkół na początku roku szkolnego, a wszystko okaże się w 

trakcie roku szkolnego. 

 

8. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

 

 Punkt a)  w  sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Tarnobrzeski 

nieruchomości położonych w Chmielowie zajętych pod pas drogowy drogi powiatowej 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. Sekretarz poinformował, że sprawę miejscowości Chmielów należy 

pilnie uregulować, ponieważ  znajduje się on w ciasnej zabudowie.  Mieszkańcy upominają 

się o chodnik,  stąd jest potrzeba wykupienia od osób fizycznych nieruchomości gruntowych, 

darowizny nie będzie stąd został wykonany podział geodezyjny, wycena oraz zapłata za 
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wykrojone działki zakończony aktem notarialnym. O przedstawienie opinii proszę  

przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan 

Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję 

pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk – 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 

 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Przechodzimy do pkt .b) 

Podjęcie uchwały  w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia  zadania 

publicznego 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały.   Sekretarz informuje, że Zarząd Powiatu przychylił się do prośby 

Gminy Grębów o wykonanie zadania, pn :  Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R 

relacji Trześń – Grębów   w zakresie budowy chodnika w miejscowości Grębów od ul. 

Klonowej do ul. Świerkowej na podstawie porozumienia. Propozycja wyrażenia zgody, 

Powiat dołoży symboliczną kwotę w wysokości 5 tyś. zł, a resztę pokryje budżet gm. 

Grębów. O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Pytań i uwag nie było. 

Głosujemy projekt uchwały. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została podjęta. 

 

 Punkt c) Projekt uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości gruntowych, niezabudowanych  od Gminy Baranów Sandomierski. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały.  Sekretarz informuje o powiązaniu chwały z uchwała odnośnie tematu 
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tzw. „Zwałki”, bowiem w dniu 30 lipca 2019 r. Rada Miejska w Baranowie Sandomierskim na 

wniosek Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego podjęła uchwałę  Nr X/73/2019  w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie ( darowizna  na cel publiczny) dla Powiatu 

Tarnobrzeskiego nieruchomości gruntowych, niezabudowanych stanowiących własność  

Gminy Baranów Sandomierski. 

Przyjęcie  uchwał  odpowiednio przez Radę  Miejską  i Powiat jest  konsekwencją realizacji 

uchwały NR V/39/2019 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie 

określenia zadania dla Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego. Z sentencji tej uchwały wynika ,że 

Rada Powiatu zobowiązała Zarząd do podjęcia działań w kierunku przejęcia na mienie 

Powiatu i w konsekwencji zaliczenia do kategorii dróg powiatowych drogi „ Przez zwałkę:” 

łączącej drogę powiatową NR 1117 R w miejscowości Dąbrowica z drogą krajową NR 9, 

położonej w części między innymi na terenie Gminy Baranów Sandomierski.   

 Pytanie zadał radny Tadeusz Rękas w sprawie wyceny.  Wyczerpującej odpowiedzi udzielił 

Sekretarz oraz wicestarosta Jacek Rożek. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk - 16 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta.  

 

 Punkt d) Projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego 

do wystawienia weksla in blanco 

 Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. Uchwała Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie upoważnienia 

Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego do wystawienia weksla in blanco wynika z zamiaru 

podpisania Umowy o przyznaniu pomocy na operację typu „Scalenie gruntów” w ramach 

poddziałania „Wsparcie na inwestycje związane z rozwojem, modernizacją i dostosowywaniem 

rolnictwa i leśnictwa” objętego PROW na lata 2014-2020, tytuł operacji „Scalenie gruntów wsi 

Wola Baranowska gmina Baranów Sandomierski”. Jednym z warunków do podpisania ww. 

umowy jest weksel niezupełny in blanco. 
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Zgodnie z §16 ust. 1 Rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 10 

grudnia 2015 r. w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania oraz wypłaty 

pomocy finansowej na operacje typu „Scalanie gruntów” w ramach poddziałania „Wsparcie na 

inwestycje związane z rozwojem, modernizacją i dostosowywaniem rolnictwa i leśnictwa” 

objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014–2020 (Dz.U. z 2015 r. poz. 

2180) weksel niezupełny in blanco stanowi formę zabezpieczenia należytego wykonania 

zobowiązań określonych w ww. umowie. 

Pytanie zadał radny Tadeusz Rękas.  

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk-14 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”2 ( Krystyna Kozieja, Paweł Bartoszek ) 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

W trakcie obrad wyszedł radny Dominik Szewc. Stan radnych na posiedzeniu  obrad 15. 

 

Punkt e) Projekt uchwały w sprawi zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2019 rok z autopoprawką. 

Proszę Panią Skarbnik o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały.  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów o kwotę ogółem            314.300 zł 

w związku z:  

1. otrzymaniem środków z Ministerstwa pracy i Polityki Społecznej na pokrycie kosztów  

    nagród oraz składek od nich naliczonych dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy    119.600 zł 

2.  wypracowaniem dochodów ponadplanowych ogółem           102.650 zł 

     z tego: 

− Dom Pomocy Społecznej w Nowej Dębie          650 zł 

− Starostwo Powiatowe      100.000 zł 

− Zespół Szkół Nr 1 w Nowej Dębie       2.000 zł 

3. otrzymaniem środków z PFRON na dofinansowanie zakupu samochodu 

    dla Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie            80.000 zł 

4. otrzymaniem dotacji z Samorządu Województwa na realizacje ustawy  
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    o ochronie gruntów rolnych i leśnych                                       12.050 zł 

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej:  

- dz. 010 – Rolnictw i łowiectwo – zwiększenie planu dotyczy zakupów niezbędnych do realizacji 

zadania  z zakresu administracji rządowej tj. wyposażenie stanowiska pracy w komputer. 

 

- dz. 600 – Transport i łączność – W projekcie uchwały zaproponowano: zmniejszenie planu wydatków 

na drogi powiatowe o kwotę 25.000 zł w związku ze zmniejszeniem planu na zadanie „Modernizacja 

dróg powiatowych”  o kwotę 100.000 zł i zwiększenie planu na wydatki bieżące o 20.000 zł i zadania 

inwestycyjne o 55.000 zł. Nazwa zadań została podana w § 2 pkt 2 projektu uchwały.   

- dz. 750 – Administracja publiczna  

W projekcie uchwały zaproponowano: zwiększenie planu wydatków ogółem o kwotę 115.000 zł 

poprzez zmniejszenie planu na wydatki rzeczowe o kwotę 50.000 zł i zwiększenie planu na 

wynagrodzenia o kwotę 165.000 zł, w tym o 158.000 zł § 4010 w związku z wypłaconymi w miesiącu 

lipcu odprawami emerytalnymi. 

- dz. 801 – Oświata i wychowanie i dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – W projekcie uchwały 

zaproponowano: przesunięcia w planie wydatków Zespołu Szkół w Gorzycach i Zespołu Szkół Nr 2 w 

Nowej Dębie, przesunięcia w planie wydatków na projekt „Podkarpacka Akademia Motoryzacji 

Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe” (Gorzyce), zmniejszenie planu na remonty o kwotę 50.000 zł, 

zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkół Nr 1  w Nowej Dębie o wypracowane dochody 

ponadplanowe.  W autopoprawce do projektu uchwały budżetowej zaproponowano zwiększenie planu 

dochodów i wydatków w dz. 801 – Oświata i wychowanie. W związku z otrzymaną informacją o 

przyznaniu dotacji z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na zadania: „Renowacja bramy 

wjazdowej i mostku przy zespole pałacowym w Grębowie z I połowy XIX wieku”. Ponadto dokonano 

korekty w planie dochodów i wydatków w dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo poprzez zwiększenie o 

kwotę 350 zł.  

- dz. 851 – Ochrona zdrowia – W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie dotacji dla SPZ ZOZ 

Nowa Dęba o kwotę 60.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu ambulansu wraz z 

wyposażeniem. 

- dz. 852 – Pomoc społeczna – W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków 

Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie o kwotę 650 zł z tytułu uzyskanych dochodów 

ponadplanowych.  

- dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – W projekcie uchwały zaproponowano: 

zwiększenie planu dotacji dla WTZ o kwotę 2.282 zł, przesunięcia w planie na projekt „Mogę i chcę 

pracować” oraz zwiększenie planu na wynagrodzenia wraz z pochodnymi o kwotę 119.600 zł z 

przeznaczeniem na wypłatę nagród dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy.  

- dz. 855 – Rodzina – W projekcie uchwały zaproponowano zmniejszenie planu wydatków na rodziny 

zastępcze o kwotę 2.282 zł.  
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O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk 15.  

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 Punkt f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości od Gminy Nowa Dęba. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały. W dniu 22 sierpnia 2019 r. Rada Miejska w Nowej Dębie na wniosek 

Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego podjęła uchwałę Nr XII/99/2019 z dnia 22 sierpnia 2019r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie (darowizna na cel publiczny) dla 

Powiatu Tarnobrzeskiego nieruchomości gruntowej, niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Nowa Dęba. Na gruntach tych na podstawie uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

Nr XXVII/223/2013 z dnia 5 czerwca 2013 r. w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

powiatowych ustanowiona jest  droga powiatowa nr 1131R ul. Majdańskiej. 

Przyjęcie uchwał odpowiednio przez Radę  Miejską i Powiat jest elementem  

porządkowania stanu prawnego dróg skutkującym przeniesieniem własności i dokonaniem 

zapisów w Księgach Wieczystych. Dysponowanie własnością drogi otwiera możliwości 

prowadzenia prawidłowego procesu inwestycyjnego.  

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk - 16 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta.  

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 
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Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

 

Punkt  g)   

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 

2020 zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska w Nowej 

Dębie”. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  przyjęciem 

tej uchwały. Sentencją tej uchwały jest zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego finansowania 

w roku 2020 w  kwocie 210 tyś. zł na częściowe sfinansowanie zadania pn. . „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska w Nowej Dębie”. Kwota stanowiąca 30% 

kosztorysowej wartości. Spodziewanie jest dofinansowanie w kwocie 70%. 

  O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk - 16 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta.  

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Punkt  h)  
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Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 

2020 zadania pn. „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany 

– Żupawa – Stale w miejscowości Żupawa (etap I) w km 2+639,7 – 3+000”. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  przyjęciem 

tej uchwały. Sentencją tej uchwały jest zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego finansowania 

w roku 2020 w  kwocie 276,00 tyś. zł na częściowe sfinansowanie zadania pn. „Przebudowa 

i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w 

miejscowości Żupawa (etap I) w km 2+639,7 – 3+000”. Ten odcinek drogi zgłaszany jest do 

„Programu przebudowy dróg lokalnych. Kwota stanowiąca 30% kosztorysowej wartości. 

Spodziewanie jest dofinansowanie w kwocie 70%. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk - 16 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta.  

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 Punkt i) Projekt uchwały w sprawie   zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego 

finansowania w roku 2020 zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2401R relacji 

Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki w km 12+944 – 

13+197,5 oraz 13+208 –  13+536”. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  przyjęciem 

tej uchwały. Sentencją tej uchwały jest zaciągnięcie zobowiązania dotyczącego finansowania 

w roku 2020 w  kwocie 135.846,00 tyś. zł na częściowe sfinansowanie zadania pn. 
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.„Przebudowa drogi powiatowej nr 2401R relacji Komorów – Huta Komorowska – 

Koniecpól w miejscowości Ślęzaki w km 12+944 – 13+197,5 oraz 13+208 –  13+536”. Kwota 

stanowiąca 30% kosztorysowej wartości. Spodziewanie jest dofinansowanie w kwocie 70%. 

Pytanie zadał radny Tadeusz Rękas. Czy na w/w drogi mammy wykonaną dokumentacj? Czy 

będą większe koszty?. Odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy Sudoł.- Na wszystkie drogi są 

wykonane dokumentacje techniczne. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Głos zabrał Pan Marek Zięba – Przewodniczący. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

 Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk - 16 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta.  

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk- 16 

Kto „przeciw”0 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 p. 9 Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Brak pytań, uwag. 

Dziękuję za udział w Sesji.   

Wobec wyczerpania porządku zamykam  IX Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

dniu 26 sierpnia 2019 r.  

 

 

 

 

 

 

Sporządził 

Agnieszka Kseń-Samołyk 
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